
 
 

Referat af bestyrelsesmøde for Grundejerforeningen Pilekæret mandag 23/5-2024 
 
Tilstede:  
Lene nr. 7, klynge A  
Jes nr. 15, klynge B 
Kim nr. 19, klynge B 
Anders nr. 23, klynge B, Kasserer 
Ole nr.25, klynge C 
Simon nr. 37, klynge D 
Sara nr.39, klynge D, Formand 
 
0. Godkendelse af dagsorden 
 
Godkendt. 
 
1. Valg af formand og kasserer: 
 
Bestyrelsen valgte at fortsætte som sidste år med Sara som formand og Anders som kasserer. 
 
2. Nyt fra klyngerne  
 
Klynge A: Har haft havedag. 
Klynge B: Har fældet nogle træer imellem vej og carport. 
Klynge C: Har haft havedag. 
Lampe, som ikke fungerer. Anders undersøger omkring garanti af pærer. 
Klynge D: Intet nyt. 
 
3.  Økonomi 
 
Anders gennemgik økonomien, som stadig er sund. 
Kommunen har taget kontakt og bedt om nogle dokumenter i forhold til deres ejerskab af 
Pilekæret 53. 
 
4. Vejlauget 
Der blev afholdt generalforsamling for Vejlauget. 
Et højere årligt kontingent blev vedtaget, tidligere 700kr, nu 1400kr per parcel for alle. 
Grundejerforeningen kommer dermed også til at betale et højere kontingent ind årligt, hvilket i 
2024 bliver taget fra egenkapitalen. 
 
5. Ny vejbelægning på Pilekæret: 
Anders laver et par priseksempler til næste bestyrelsesmøde på asfaltarbejdet i forhold til hvor 
meget, der skal spares op årligt i forhold til det prisoverslag, Jes har fået på ny vejbelægning. 
 
6. Hullet i vejen udfor nr. 35: 
Der har været fulgt op med Søren Sømod omkring undersøgelse og udbedring af hullet. Han 
har dog ikke vendt tilbage. 
Ole vil kontakte et kloakfirma, i forhold til eventuel udbedring. 
 
7. Hastighedssænkende foranstaltninger – Emne diskuteret på Generalforsamlingen: 



 
 

   
 

Jes tager kontakt til Politiet i forhold til dette. 
 
8. Vejfest: 
Fredag den 30.august 2024. kl. 17:00 i klynge A. 
Anders sender en invitation ud. 
 
9. Kommende møder: 
Onsdag 21. August kl. 20:00 hos Ole, nr.25. 
 
10. Eventuelt: 
Intet. 


